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Piotr Moskała 

Radny Miasta Krakowa 

 

 

 

 Odpowiadając na Pana interpelację w sprawie połączenia autobusowego pomiędzy  

os. Oficerskim a Szpitalem Specjalistycznym im. Ludwika Rydygiera, przekazaną przez Pana 

Jakuba Koska, Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa 10 marca 2025 r., uprzejmie informuję. 

 

Obecna pętla Szpital Rydygiera stanowi rozwiązanie substandardowe, gdyż jest położona 

na terenie Szpitala i z trudem zapewnia możliwość kończenia trasy dla jednej linii autobusowej. 

Występują tam duże trudności z zawracaniem autobusów ze względu na parkowanie pojazdów 

w niedozwolonych miejscach. Z tego powodu Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie 

wystąpił do Zarządu Dróg Miasta Krakowa z wnioskiem o przebudowę istniejącej pętli 

tramwajowej Bieńczyce wraz z wykonaniem peronów przystankowych na jej obszarze, jak 

również wykonaniem pętli autobusowej na terenie KU.1 zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Bieńczyce – Szpital”. Takie rozwiązanie 

pozwoliłoby na przybliżenie przystanków komunikacji miejskiej w Krakowie do zabudowań 

szpitalnych, jak również umożliwiłoby w przyszłości zawracanie większej liczby linii 

autobusowych w tym rejonie. 

z up. PREZYDENTA MIASTA 

Stanisław Kracik 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat 

2. Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie 

3. Biuletyn Informacji Publicznej 

4. aa 
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